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–  Mamy  2,5  tys.  wniosków złożonych,  w  tym ponad  2  tys.  dotyczy  wypłaty  dodatków
węglowych i około 300 wniosków na pozostałe paliwa – pelet, drewno i gaz – mówi Michał
Staniak, wójt gminy Puszcza Mariańska. – Tysiąc z nich zostało już zrealizowanych.

– Ludzie pieniądze wzięli, ale trudno im kupić węgiel, bo go nie ma, a ten z Afryki, słyszałem, że jest
niepewnej jakości, dlatego lepiej poczekać i kupić droższy, ale polski węgiel – radzi Michał Staniak.

 

W Urzędzie Gminy w Puszczy Mariańskiej węgla kupić nie można.

– Nie sprzedajemy węgla, nie mamy na terenie gminy żadnej spółki komunalnej, która by się tym
zajmowała.  Czekamy na  ustawę i  rozporządzenie,  by  podmioty  prywatne  mogły  zająć  się  jego
dystrybucją – mówi wójt.



Zapewnia,  że  z  kilkoma  firmami  jest  już  po  wstępnych  rozmowach  i  chętnie  przystąpią  do
współpracy, jak tylko będą znane zasady i warunki nakreślone przez ministerstwo.

– Myślę, że jednak w ciągu tygodnia wszystko powinno się wyjaśnić – mówi wójt.
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